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Zápis č. 2/2010  
ze zasedání Správní rady VŠPJ 

 
Termín zasedání:  20. září 2010 
 
Přítomni: 
Mgr. Václav Jehlička, Ing. Jan Kasal, Ing. Josef Kodet, Ing. Jaromír Schling  
(viz prezenční listina) 
 
Omluveni: 
MUDr. Jiří Běhounek, Ing. Vladimír Jeřábek, MBA, Dr. Ing. Michael Schöllhorn, Lubomír 
Stoklásek, doc. Ing. Václav Vinš, CSc.  
 
Celkem přítomno pod ½  členů SR, zasedání nebylo usnášeníschopné, a proto se 
nehlasovalo o usneseních. 
 
Dále přítomni: Ing. Jakub Novotný, Ph.D. (rektor VŠPJ), Mgr. Alena Štěrbová (prorektorka 
pro rozvoj), Doc. PhDr. Martin Hemelík, CSc. (prorektor pro výzkum, vývoj a zahraniční 
vztahy), ing. Jiří Musil (kvestor), ing. Hana Pospíchalová (tajemnice SR a vedoucí kanceláře 
rektora) 

Jednání zahájil a řídil předseda SR pan Jehlička. 
 
Program jednání:  

1) Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 

2) Dlouhodobý záměr VŠPJ na období 2011 až 2015 a Aktualizace Dlouhodobého 
záměru VŠPJ pro rok 2011 – vyjádření stanoviska podle § 15 odst. 2a) zák. 111/1998 
Sb.  

3) Informace rektora o vývoji projektu Rozšíření prostorových kapacit VŠPJ  

4) Různé  
 
Bod jednání č. 1 

Předseda rady seznámil členy s plánovaným programem jednání a navrhl ověřovatele zápisu 
pana ing. Kodeta. Vyzval členy k podání připomínek k minulému zápisu a k návrhům na 
doplnění programu. Protože jiné podněty z řad členů SR nebyly navrženy, byl program 
jednání vzat na vědomí a pan předseda přistoupil k projednávání bodu 2.  
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Bod jednání č. 2 
 
Pan rektor v úvodu svého vystoupení představil nové vedení školy – prorektorku pro rozvoj 
Mgr. Štěrbovou, prorektora pro studium dr. Stolína (nepřítomen jednání), prorektora pro 
výzkum, vývoj a zahr. vztahy doc. Hemelíka a kvestora školy Ing. Musila. 
Členové Správní rady obdrželi písemně předem pracovní návrhy jak Dlouhodobého záměru 
na období 2011 až 2015 (dále jen „DZ“), tak Aktualizace DZ pro rok 2011 (dále jen „ADZ“). 
Rektor zejména zdůraznil složitost přípravy DZ v období reforem terciárního vzdělávání, 
rozpočtových škrtů a změn ve financování vysokých škol. 
Jedním z dlouhodobých záměrů školy je aspirace na akreditaci magisterského studia, což by 
zvýšilo přitažlivost školy pro uchazeče o studium a rovněž by napomohlo k udržení 
absolventů magisterských studií v regionu. Tuto snahu pozitivně ocenil zástupce 
Statutárního města Jihlavy Ing. Kodet. Rektor školy stručně komentoval další hlavní záměry 
školy uvedené v dokumentech, upozornil na drobné formální a obsahové změny v textu 
vzešlé z jednání Akademické rady a poté následovala diskuse členů. 
V diskusi zaznělo mimo jiné:  

- Regionální firmy požadují po VŠPJ absolventy připravené pro praxi, upozorňují na 
změny v požadavcích praxe na kompetence studentů, zejm. jde o poptávku po 
technicky zaměřených absolventech, kteří nevycházejí dostatečně připraveni ze 
stávajících středních škol (bakalářský strojírenský obor), a poptávku v oblasti 
hospodářské politiky a správy (kombinovaná forma studia) – regionální firemní sféra i 
veřejný sektor jsou zásadními partnery pro VŠPJ. 

- Realizace požadavků regionálních partnerů na nové studijní obory je významně 
ovlivňována požadavky a složením Akreditační komise. 

- Připravuje se celorepublikový registr docentů a profesorů a zatím není znám přístup 
Akreditační komise při hodnocení získaných údajů. 

- Podmínkou pro přípravu magisterských programů je mimo jiné výzkumná činnost 
školy a dostatečný počet profesorů a docentů. 

- Zahraniční partneři -  navázanou spolupráci bude nutno prověřit z hlediska obsahové 
nabídky studijních předmětů, aby co nejvíce odpovídala vlastním studijním 
programům VŠPJ a byla pro vyjíždějícího studenta odborným přínosem.   

 
Členové Správní rady po projednání obou dokumentů vzali Dlouhodobý záměr na období  
2011 až 2015 i jeho aktualizaci na rok 2011 na vědomí. V návaznosti na článek 5, bod 9) 
Statutu SR VŠPJ nebude o stanovisku hlasováno korespondenčně, Správní rada se k dané 
problematice sešla a nemá připomínek.     

Bod jednání č. 3 
 
Rektor poskytl členům Správní rady základní informaci o přípravě a vývoji projektu Rozšíření 
prostorových kapacit VŠPJ v areálu Legionářů v Jihlavě. Škola za finanční pomoci kraje 
Vysočina již vložila několik milionů korun do přípravy projektu, kterým by měla získat 
zejména novou knihovnu a posluchárnu. V současné době neočekávaně došlo k zásadní 
komplikaci projektu podáním návrhu na zapsání části budovy původně určené k demolici 
mezi památkově chráněné objekty. 
Pokud by Ministerstvo kultury ČR rozhodlo kladně a objekt by byl památkově chráněn, 
musela by škola zajistit dodatečné finanční zdroje k přepracování projektu v souladu s 
požadavky památkové péče a soudobých technických norem. Dle prvního posouzení by 
zachování a zprovoznění (rekonstrukce) objektu, který dispozičně není pro potřeby školy 
vůbec vhodný, vyžadovalo zhruba 150 mil. Kč v investicích, což je zcela mimo možnosti 
běžného rozpočtu školy.  
Z původního rozsáhlého projektu byla vyjmuta část týkající se výstavby víceúčelové 
posluchárny tak, aby byla financovatelná samostatně bez ohledu na vývoj v areálu 
Legionářů. 
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Bod jednání č. 4 
 
Jiné podněty k projednávání nebyly navrženy a zasedání bylo ukončeno.  
 
Na závěr jednání rektor školy poděkoval členům SR, kterým končí k 30. 9. 2010 funkční 
období, panu Jehličkovi a Schlingovi za jejich práci ve prospěch veřejné vysoké školy. 
 
Předseda SR pan Jehlička poděkoval členům orgánu a vedení školy za spolupráci během 
jeho funkčního období. 
 
Předpokládaný další termín zasedání Správní rady: květen 2011. 
(na programu bude projednávání Výročních zpráv o hospodaření a činnosti za rok 2010 a 
Rozpočtu na rok 2011).  

 

V Jihlavě, 21. září 2010 
 
 
 
 
 
 
 

                                                     Mgr. Václav Jehlička 
                                                                              předseda Správní rady VŠPJ 
 
 
 
 
Ověřovatel zápisu (elektronicky): ing. Josef Kodet 
 
Zapsala: H. Pospíchalová, tajemnice SR 


